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RG.0012.28.2013 

 

Protokół Nr 28/13 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 27 grudnia  2013 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1305 a zakończyła o 1330. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, który 

powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 

Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak  przedstawił proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem ze 

Spółki „ABC – Gospodarka Odpadami”  sp. z o.o. oraz zasad zbycia udziałów 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
 

Ad.IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 4 głosy „za” – 

jednogłośnie.  
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Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2013r. 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Odnośnie przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 

Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 4 

głosy „za” – jednogłośnie. 

 

Ad. V.  

Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej Magdalena Grębowiec 

poinformowała, że na sesji Rady Gminy, która odbędzie się w styczniu, będzie 

rozpatrywana i podejmowana uchwała dotycząca przyjęcia planu zagospodarowania 

przestrzennego „Niwka” terenu w m. Radomyśl nad Sanem. 

Przepisy ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym stanowią, że 

wszelkie wnioski i uwagi odnośnie planu rozpatruje w drodze zarządzeń Wójt 

Gminy, następnie  Rada Gminy przyjmuje plan wraz z uwagami i wnioskami.  

P. Grębowiec przypomniała, że na ostatniej sesji Rady Gminy został przedstawiony 

wniosek pp. Zofii i Krzysztofa Mikulskich, którzy zgłosili uwagi do planu, 

występując o włączenie działki 1701/26 położonej obok SUW w Radomyślu nad 

Sanem, której są właścicielami do terenów budownictwa mieszkaniowego.  

P. Grębowiec powiadomiła, że zasadnym jest, aby wniosek zaopiniować negatywnie, 

ponieważ Rada Gminy przyjęła w 2011 roku uchwałę o przystąpieniu do 

sporządzenia m.in. planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Armii Krajowej 

„Niwka” w Radomyślu nad Sanem. Wg założeń tego planu działka pp. Mikulskich 

leży w granicach zieleni izolacyjnej. Zgodnie z planem oznaczona jest linia 

rozgraniczająca tereny budowlane z terenami zielonymi i rekreacyjnymi oraz 

usługowymi związanymi z SUW. Państwo Mikulscy mając działkę poza terenami 

budowlanymi, chcą wprowadzić tę nieruchomość do budownictwa mieszkaniowego.  

Akceptacja wniosku może skutkować kolejnymi podaniami innych właścicieli 

działek o włączenie ich gruntów do terenów budowlanych, a dla gminy będzie 

oznaczać konieczność zapewnienia uzbrojenia nieruchomości. Musi być zachowany 

porządek urbanistyczny, pewien ład przestrzenny, rozgraniczający tereny zielone od 

mieszkaniowych, a przygotowany plan zagospodarowania przestrzennego to 

zapewnia. Wprowadzenie obecnie zmian w przygotowanym planie 

zagospodarowania przestrzennego, który praktycznie jest gotowy, znacznie przedłuży 

procedurę jego uchwalenia.  

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

            

           Przewodniczący Komisji 

 

                              Jan Ziemniak  

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur   


